
 
 
 

Bestuursverslag 2024 

1. Inhoudelijk verslag 
a. Het bestuur is klein, bestaat slechts uit drie leden: een voorzitter, een 

penningmeester en een secretaris. Het bestuur faciliteert zoveel mogelijk 
ontwikkelingen in de wijken en stimuleert bewoners / leden zelf 
verantwoordelijkheid te nemen en zaken op te pakken. 
In 2024 is er een tijdelijke uitbreiding van het bestuur geweest, maar dit potentiële 
lid gestopt vanwege persoonlijke redenen. 
 

b. de gebeurtenissen in de afgelopen periode; 
i. Het wijkcomité heeft in het jaar 2025 geen specifieke activiteiten georganiseerd 

ten behoeve van de wijken.  
Het bestuur van het wijkcomité heeft geparticipeerd in de ‘normale’ zaken, zoals 
het voorzittersoverleg van het district Roodenburg en het overleg met Incluzio 
en SOL. 
 

ii. Het bestuur is gesprekspartner voor de gemeente als het gaat om 
veranderingen of verbeteringen in de wijk.  
De wijkbewoners kunnen hun zorgen en ideeën melden via de website van de 
wijkvereniging www.roommeerburg.nl. In de loop van 2024 werd duidelijk dat 
het inloopspreekuur geen succes was. De laatste drie keer waren er geen 
bewoners. Het wijkcomité heeft besloten aan te sluiten bij het wijkspreekuur van 
wijkagent, wijk-boa, swt, de woningbouwcorporaties en Incluzio. 
 

iii. Bewoners worden geïnformeerd via verschillende kanalen: de website van het 
wijkcomité, de informatieschermen die in de Spar, het Huis van de Buurt en 
Zorgcentrum Roomburgh hangen, via de eigen Facebook site, via de twee 
wekelijkse nieuwbrief en de RoMe krant. In 2024 wordt het aantal 
informatieschermen uitgebreid. Ook op het scherm in de Arcade wordt de 
informatie voor de wijk gedeeld. 
 

iv. Het bestuur heeft een aantal dossiers benoemt, waarmee gewerkt wordt: 
 

Dossier Ontwikkeling 

Contract Incluzio / SOL Het wijkcomité wil graag betrokken worden bij 
de evaluatie. De gemeente heeft geen 
gehoor gegeven aan dit verzoek. 
Inmiddels is duidelijk geworden dat het 
contract met SOL en Incluzio (en Buzz) voor 

http://www.roommeerburg.nl/


 
 
 

Dossier Ontwikkeling 

4 jaar verlengd is. 
Dit besluit van de gemeente was ook voor 
onze wijkregisseur een verrassing.  

Duurzaamheid Duurzaamheid is een belangwekkend 
onderwerp. Helaas zijn er weinig 
ontwikkelingen te melden op dit terrein. 

Energietransitie Is een ingrijpend onderwerp waar de 
gemeente Leiden niet echt helder over 
communiceert. Het wijkcomité heeft nog 
steeds geen duidelijkheid van de gemeente 
verkregen.  

Festivals Het wijkcomité volgt de ontwikkelingen m.b.t. 
festivals op de voet en wil graag op de 
hoogte zijn van de ontwikkelingen. 

Hart van Meerburg Het wijkcomité poogt de stem van alle 
bewoners te laten horen en volgt de 
ontwikkelingen op de voet. 

Herontwikkeling flats / 
Grensland 

Het wijkcomité poogt de stem van alle 
bewoners te laten horen. 

Ontwikkelingen herinrichting 
Hoge Rijndijk 

Het wijkcomité volgt de ontwikkelingen en 
grijpt deze aan om de verkeersveiligheid in 
de gehele wijk(en) aan de orde te stellen. 
De gemeente heeft besloten de toegang tot 
Meerburg anders in te richten, waardoor de 
verkeersdrukte in de Lekstraat heel erg zal 
toenemen. Het wijkcomité is van mening dat 
deze maatregelen de verkeersveiligheid 
negatief beïnvloeden. Het wijkcomité is het 
hier geheel niet mee eens met de plannen en 
poogt samen met de wijkvereniging Waard-
eiland een gezamenlijk standpunt in te 
nemen en dit onder de aandacht van de 
gemeente te brengen. 

Park overleg – gebruik van 
het park 

Het wijkcomité zou graag zien dat het ooit 
ingestelde Parkoverleg, een overleg met alle 



 
 
 

Dossier Ontwikkeling 

gebruikers van het park Matilo weer in ere 
hersteld wordt. 

Parkeerbeleid Het wijkcomité heeft er voor gewedijverd dat 
er speciale parkeerplekken komen voor: 
bezoekers van het Huis van de Buurt en voor 
bezoekers van Huize Roomburgh. Dit is niet 
gelukt. Het wijkcomité heeft onderzocht of er 
draagvlak is voor het invoeren van betaald 
parkeren in de wijk Roomburg. Na invoering 
van het betaald parkeren is de parkeerdruk in 
Roomburg toegenomen. De reacties van de 
bewoners van Roomburg waren tegenstijdig. 
De ene helft wil graag heel snel betaald 
parkeren invoeren en de andere helft is 
mordicus tegen. Het wijkcomité kan dus geen 
standpunt innemen. Wel wedijvert het 
wijkcomité er voor om vrij parkeren wederom 
in te voeren op het parkeerterrein aan de 
Willem van der Madeweg. Samen met een 
simpele fietsenloods kunnen ‘vreemd-
parkeerders’ gewezen worden op dit terrein. 
Hiermee zou de parkeerdruk in de wijk 
Roomburg af kunnen nemen.  

Repair café Het repair café is succesvol van start gegaan. 
De gemeente Leiden heeft een subsidie 
toegekend van € 5.000,- voor de drie Leidse 
repair cafés. Elke maand komen er veel 
bewoners die iets ter reparatie aanbieden. 

Rhijnvreugd De ontwikkelingen worden op de voet 
gevolgd. Daar waar mogelijk wordt invloed 
uitgeoefend om zoveel mogelijk groen te 
behouden. In 2024 heeft de ontwikkeling 
vrijwel stil gestaan. 

Verkeer De verkeerscommissie gaat in op alle 
verkeerskundige zaken waar de wijken mee 
geconfronteerd worden. Een van de 
belangrijke zaken is de verkeersveiligheid op 
een aantal plekken in de wijk. De wethouder 
heeft 200 handtekeningen in ontvangst 



 
 
 

Dossier Ontwikkeling 

genomen. Het wijkcomité heeft pijnpunten 
benoemd en de gemeente uitgedaagd om 
met oplossingen te komen. Dit zal in 2025 
verder uitgewerkt worden. 

Netwerkbijeenkomst Het wijkcomité wilde in kaart brengen wie er 
allemaal actief zijn in de wijk. Een groep van 
zeker 25 professionals is uitgenodigd voor 
een netwerkbijeenkomst waar twee vragen 
centraal stonden: 

- Wat zijn de thema’s die ons bezig 
houden? 

- Waar maken we ons zorgen over. 

De centrale thema’s bleken ‘eenzaamheid’ en 
het ‘bevorderen van de sociale cohesie’ te 
zijn. In juni hebben professionals elkaar 
ontmoet. In 2025 krijgt deze bijeenkomst een 
vervolg.  

Bankjes Het wijkcomité heeft er voor geijverd om een 
bankje te laten plaatsen op het Augustuspad. 
Kennelijk vond men het bankje zo mooi dat al 
twee keer het hout van het bankje gestolen 
heeft. Het bankje wordt niet teruggeplaatst. 
Triest dat men dit zo doet! 

 
 
a. de positie van de vereniging aan het einde van de verslagperiode; 

De vereniging is gezond.  
Alle bewoners van de beide wijken, ingeschreven volgens de GBA, zijn lid. 
Financieel staat de vereniging er goed voor. Er is in de afgelopen jaren een 
stabiele financiële basis gerealiseerd. 
 

b. visie van het bestuur op de nabije toekomst. 
Het wijkcomité wil de stem van alle bewoners laten klinken en doet dit door 
te participeren in de zaken die hierboven beschreven zijn in de dossiers. 
 
 

  



 
 
 

c.  
2. Financieel deel 

a. Balans (schulden en bezittingen); 

Balans per 31-12-2024         
Activa   Passiva     
bankrekening  €   1.108,65  eigen vermogen    €                                        975,86  
spaarrekening           - reservering     
debiteuren   €       385,00  crediteuren   € 517,79 
   €   1.493,65       €                                    1.493,65  

 
 

b. de winst- en verliesrekening; 

Jaarrekening 
2024       
Inkomsten Begroot Realisatie Toelichting Uitgaven Begroot Realisatie 
              
advertenties  €   4.500,00  € 5.175,00    evenementen   € 1.000,00  €   1.000,00  
subsidies  €   5.000,00  € 5.027,22    activiteiten 

bewoners 
 €   250,00  €           -    

fondsen en 
sponsors 

 €       800,00  € 1.000,00   
Vrijheidsmaaltijd  

wijkkrant  € 8.000,00  €   7.935,20  

leden vrijwillige 
bijdrage 

 €       250,00  €    210,00    pr en 
communicatie 

 € 1.500,00  €   2.225,38  

pr en 
communicatie  

 €       900,00  €   900,00  bijdrage Spar, 
Arcade, 
Roomburg 
beheer 
beeldschermen  

vergaderingen  €     150,00  €           -    

    €  500,00   Bijdrage 
bewoners 
wipkip  

      

        bankkosten  €     250,00  €      275,35  
        diversen en 

onvoorzien 
 €     300,00  €   1.436,64  

   € 11.450,00  € 12.812,22       € 11.450,00  € 12.872,57  
 

 
 
 



 
 
 

c. Toelichting op de winst- en verliesrekening; 
 
Uitgaven: 
diversen en onvoorzien € 2.619,18 

De uitgaven op de post diversen en onvoorzien zijn 
 
 

 

 

 

 

3. Verslag van de Financiële commissie (kascommissie). 
De financiële commissie bestaat uit xxxx en xxxx. De commissie heeft de stukken 
van 2024 bekeken. 
De financiële commissie heeft alle inzage gehad waarom zij vroeg en heeft het 
volgende vastgesteld: 

a. Het eigen vermogen van de Vereniging per einde boekjaar 2023 is in 
overeenstemming is met het vermogen aan het begin van het boekjaar 2024. 

b. De tegoeden op alle bankrekeningen per 31-12-2024 zijn in overeenstemming 
met de bedragen zoals zijn weergegeven op de balans per 31-12-2024; 

c. Afwijkingen van de begroting over het boekjaar 2024 zijn onderbouwd in 
bestuursbesluiten; 

d. Uit een aantal steekproeven van de boekingen is nergens gebleken dat er 
boekingen niet of niet correct zouden zijn gedaan. 

De financiële commissie is daarom tot het oordeel gekomen dat de winst- en 
verliesrekening en de balans over het boekjaar 2024 een getrouw beeld geven van 
de financiële gang van zaken en de vermogenspositie van de vereniging. Verder is 
de financiële commissie van oordeel dat zowel de liquiditeit als de solvabiliteit van 
de vereniging gezond en sterk is. De financiële commissie spreekt haar waardering 
uit voor de nauwkeurige wijze waarop de financiële verslaglegging is geschied. 

De financiële commissie adviseert de ledenvergadering het bestuur decharge te 
verlenen voor het in 2024 gevoerde financiële beleid. 

Toelichting op Uitgaven diversen en onvoorzien  
   
Bedankje 2 medewerkers RoMe-krant 150 
Retour betaalde maar niet geplaatste 
advertentie 100 
Wipkip  500 
Naambordje picnictafel  19,95 
Repair Cafe inschrijving en catering  174,69 
Buurtcamping  250 
Muziek kloosterbankjes PARK Matilo 242 
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